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Uredništvo

Zbor članov  
Muzejskega društva  

Škofja Loka  
za leto 2018

1.  Zapisnik zbora članov Muzejskega društva Škofja Loka  
za leto 2018

Četrtek, 21. marec 2019
Galerija Franceta Miheliča v Kašči na 
Spodnjem trgu v Škofji Loki

Zbor članov (v nadaljevanju: ZČ) 
se je začel ob 19. uri.

V skladu s pravili Muzejskega 
društva Škofja Loka (v nadaljevanju: 
MD) mora biti ob začetku zbora nav-
zoča vsaj tretjina članov, da je zbor 
sklepčen.

Ker ta pogoj ni bil izpolnjen, je 
sledila vnaprej predvidena predstavi-
tev aktivnosti za pripravo nominacije 
in vpis Klekljanja čipk v Sloveniji na 
Unescov Reprezentativni seznam nesnovne kulturne dediščine človeštva, ki se je 
zgodil konec novembra 2018, in sicer na zasedanju Unescovega medvladnega 
odbora na otoku Mauricij. Predstavitev sta pripravili članici MD Mojca Ferle 
(Mestni muzej Ljubljana) in Mojca Šifrer Bulovec (Loški muzej Škofja Loka). 

Mojca Šifrer Bulovec je spregovorila o pripravi nomina-

cijskega dosjeja za vpis Klekljanja čipk v Sloveniji na 

Unescov Reprezentativni seznam nesnovne kulturne 

dediščine človeštva. (foto: Aleksander Igličar)
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Po več kot 15 minutah od začetka zbora je bilo na zboru navzočih več kot 15 
članov društva, kar je v skladu s pravili društva dovolj, da je zbor sklepčen. 

Mag. Aleksander Igličar, predsednik društva, je predlagal:
Dnevni red:

1. Izvolitev delovnega predsedstva in drugih organov zbora.
2. Letno poročilo društva za leto 2018, poročilo predsednika in blagajnika.
3. Poročilo nadzornega odbora za leto 2018.
4. Poročilo verifikacijske komisije.
5. Razprava na poročila in sprejem poročil.
6. Program dela društva v letu 2019.
7. Razno.

       Predlog dnevnega reda je bil sprejet soglasno.

K 1. točki: Izvolitev delovnega predsedstva in drugih organov zbora
Štefan Kržišnik, tajnik MD, 

je podal predlog sestave organov 
zbora:
- delovno predsedstvo:  
  dr. Milena Alič (predsednica),            
  Judita Šega,  Jernej Tavčar 
  (člana);
- verifikacijska komisija:   
  Štefan Kržišnik, Blaž Karlin;
- zapisnikar:    
  Štefan Kržišnik;
- overovateljica zapisnika:   
  Marija Lebar.
Predlog sestave organov zbora je 
bil sprejet soglasno. 

K 2.točki: Letno poročilo društva za 2018, poročilo predsednika in blagajnika
Vsebinski del poročila o delu MD je podal mag. Aleksander Igličar, predse-

dnik društva, in je priloga zapisniku. Dogajanje v letu 2018 je na pobudo Alojzija 
Pavla Florjančiča, podani na lanskem zboru, predstavil s fotografijami z dogod-
kov.

Ob koncu poročila se je predsednik za sodelovanje zahvalil vsem članom 
odborov (članom uredniškega odbora Loških razgledov in Pasijonskih done-
skov, izvršnega in nadzornega odbora ter častnega razsodišča) za prizadevno 
sodelovanje ter mag. Mihu Ješetu, županu Občine Škofja Loka, in občinskim sve-
tnikom za finančno podporo.

Predsednik je tudi poročal, da se je skupaj z urednicama Loških razgledov in 

Delovno predsedstvo ZČ MD. Od leve: Jernej Tavčar, 

Judita Šega in Milena Alič ter Aleksander Igličar,  

predsednik MD. (foto: Štefan Kržišnik)
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Pasijonskih doneskov Marijo Lebar in 
Heleno Janežič 4. januarja 2019 sestal 
z novim županom Tinetom Radinjo. 
Pogovorili so se o sodelovanju v priho-
dnje. Predsednik je izrazil zadovolj-
stvo, da se bo nadaljevalo v obsegu, 
kot je bilo doslej. Za Pasijonske done-
ske so se dogovorili, da bo občina 
poleg tiska financirala tudi lektorira-
nje in prevode povzetkov v tuje jezike.

Finančni del poročila je pripravil 
mag. Ambrož Demšar, blagajnik dru-
štva, prav tako je priloga zapisnika. 
Ker se blagajnik ni mogel udeležiti 
zbora članov, je poročilo predstavil predsednik MD. Povedal je, da se bo v letu 
2019 znova spremenil način sofinanciranja Loških razgledov in Pasijonskih 
doneskov. Novi župan Tine Radinja se je odločil, da ni potrebno, da bi financira-
nje teh publikacij potekalo neposredno prek Občine Škofja Loka, ampak bo MD 
na svoj račun znova dobilo odobrena sredstva in potem financiralo izvajalce. Zato 
bodo tako naslednje leto prihodki in tudi odhodki seveda precej višji kot v letu 
2018.

Članov društva je trenutno okoli 280, iz članarin zberemo okoli 1.300 EUR 
(zajeto v izkazu poslovnega izida pri prihodkih pod točko D).

Med prihodki je bilo v letu 2018 nekaj manj kot 5.500 EUR prodaje. Največji 
del predstavlja prodaja Loških razgledov.

V letu 2017 zaradi praznovanja 80-letnice MD ni bilo odpisa publikacij, za 
leto 2018 pa smo lahko oslabili vrednosti zalog. Njihovo večino predstavlja zaloga 
knjige Kamniti most – od 700 natisnjenih knjig jih je v zalogi še 310, vsako leto 
prodamo od 20 do 30 izvodov.

Predsednik je ob koncu finančnega poročila izrazil še oceno, da je društvo 
finančno stabilno, in sicer po zaslugi skrbnega delovanja in rednega financiranja 
občine.

K 3. točki: Poročilo nadzornega odbora za leto 2018
Poročilo nadzornega odbora je podal Jurij Svoljšak, član nadzornega odbora, 

in je priloga k zapisniku.

K 4. točki: Poročilo verifikacijske komisije
Štefan Kržišnik je v imenu verifikacijske komisije podal ugotovitev o sklep-

čnosti zbora članov. Na zboru je bilo navzočih 34 članov, kar pomeni, da je bil 
zbor sklepčen in je glasovanje mogoče.

Mojca Ferle je predstavila 13. zasedanje 

Unescovega medvladnega odbora za varovanje 

nesnovne kulturne dediščine na Mavriciju. 

(foto: Aleksander Igličar)
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K 5. točki: Razprava na poročila in sprejem poročil
Na podana poročila ni bilo razprave. Poročila je ZČ soglasno sprejel.  

K 6. točki: Program dela društva v letu 2019
Program društva za leto 2019 je predstavil predsednik mag. Aleksander 

Igličar. 
Program je izvršni odbor obravnaval in sprejel na seji 8. januarja 2019 in 

obsega naslednje:

PUBLIKACIJE
• Loški razgledi: predstavitev 65. številke bo v sredo, 12. junija 2019. Priprava 

letošnje številke je pod vodstvom urednice Marije Lebar že v zaključni fazi.
• Pasijonski doneski so tik pred izidom. Predstavitev nove številke Pasijonskih 

doneskov, ki bo v petek, 29. marca 2019, bo tudi uvodna predstavitev 
Dnevov Škofjeloškega pasijona 2019. Publikacijo je uredila Helena Janežič.

• Druge publikacije: oktobra 2019 bo izšel umetnostni vodnik po cerkvi sv. 
Miklavža na Godešiču, njegov urednik bo dr. Luka Vidmar.

BLAZNIKOVI VEČERI IN PREDAVANJA
• 23. januarja 2019 je bil že izveden prvi Blaznikov večer v letu 2019. Mag. 

Aleksander Igličar je ob 30-letnici smrti dr. Tineta Debeljaka predstavil obisk 
Slovencev v Argentini, v okviru katerega je bilo tudi srečanje s sorodniki dr. 
Tineta Debeljaka.

• 21. februarja 2019 sta na drugem Blaznikovem večeru avtor dr. Blaž Vurnik 
in ilustrator Zoran Smiljanić na nazoren in hudomušen način predstavila 
Podobe iz življenja – strip o življenju Ivana Cankarja.

• V letu 2019 načrtujemo še dva Blaznikova večera. V aprilu bo dr. Matevž 
Košir predaval o sodelovanju med zgodovinarjema dr. Pavletom Blaznikom 
in dr. Josipom Žontarjem, dr. Zvonka Zupanič Slavec pa bo oktobra predava-
la o epidemiji španske gripe pred dobrimi 100 leti.

• Poleg Blaznikovih večerov smo v letu 2019 zaključili še z gostovanjem razsta-
ve Za našo stvar ob 80-letnici MD. V sodelovanju s Kulturnim društvom dr. 
Ivan Tavčar smo 12. marca 2019 odprli razstavo v Poljanah. Delo društva sta 
predstavila predsednik mag. Aleksander Igličar in tajnik Štefan Kržišnik. 
Helena Janežič je pripravila predavanje o dr. Maksu Miklavčiču, poljanskem 
rojaku in ustanovnem članu profesorskega ceha.

DRUGO
• Po uspešni prvi izvedbi natečaja za osnovnošolce in dijake Tole moram pove-

dat' bomo z njim nadaljevali. V izvršnem odboru smo se odločali med dvole-
tnim in enoletnim ritmom natečaja in se naposled odločili za slednjega.

• V septembru ali oktobru bomo pripravili tradicionalni društveni izlet; 
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dokončne odločitve o lokaciji še nismo sprejeli, ena od idej je okolica 
Salzburga.
Po predstavitvi programa je sledila razprava.

Mag. Aleksander Igličar je najprej opozoril, da je letos tudi praznovanje 
80-letnice Loškega muzeja Škofja Loka. V Groharjevi galeriji je trenutno odprta 
razstava 80 let v vaši družbi, osrednja prireditev ob jubileju bo avgusta. Podal je 
tudi informacijo, da sta skupaj z Mojce Ferle, članico MD v Svetu zavoda Loški 
muzej Škofja Loka, obiskala direktorico muzeja Sašo Nabergoj in predlagala, da bi 
bila v muzeju ustrezno prikazana ustanovitev muzeja s strani MD. Naša želja je 
tudi, da se primerno obeleži tudi tretji »podnunec« – dr. Tine Debeljak. Z direkto-
rico muzeja sta se pogovarjala tudi o tem, da bi člane društva povabili k darovanju 
muzealij za Loški muzej.

Saša Nabergoj, direktorica Loškega muzeja Škofja Loka, ki je tudi članica 
Izvršnega odbora MD, je povabila v muzej, v del, kje so postavili na ogled pred-
mete, ki so jih muzeju darovali ljudje. Izpostavitev enega od predmetov (pri 
vhodu v kapelo) je sicer že dolgoletna praksa. V letu 2019 nameravajo na ogled 
pregledno postaviti prve predmete, ki jih je zbralo MD, in evidenčno knjigo, 
kamor so v muzeju vpisovali prve predmete za zbirko.

Alojzij Pavel Florjančič je spomnil, da je bilo MD pobudnik za Alejo znameni-
tih (zdaj zaslužnih) Ločanov. Lani je bil postavljeno 12. obeležje (doprsni kip dr. 
Frana Jesenka), s tem je zahodno krilo fizično zaključeno. A celostna podoba aleje 
je pomanjkljiva, saj manjka zaokrožen zaključek (denimo z enotno zeleno zaveso, 
ureditvijo škarpe, travnate površine okoli kipov ...). Škoda je, da tako imenitna 
galerija portretov ne pride do izraza. Na njenem začetku, kjer je zdaj škarpa s 
kontejnerjem trgovine Nama, bi lahko uredili prostor za predstavitve, komunika-
cijo. Alojzij Pavel Florjančič je zato dal pobudo, da bi MD jeseni organiziralo 
Blaznikov večer, kjer bi v dialogu med arhitekti, avtorjem kipov in drugimi dele-
žniki dali pobudo za izoblikovanje predloga celostne ureditve aleje.

Nato je nekaj informacij za osvetlitev dogodkov okoli aleje dodal še Jurij 
Svoljšak, ki je bil v času njenih začetkov na Občini Škofja Loka odgovoren za druž-
bene dejavnosti in si je osebno prizadeval za njeno vzpostavite in ureditev. 
Predlaganih je bilo več lokacij, na koncu so se odločili za Šolsko ulico. V času 
širitve aleje je bilo tudi več idej, kako celostno rešiti njeno podobo (recimo, da bi 
se lahko nadaljevala ob šolski telovadnici, kjer bi se zatravil del parkirišča, pa 
potem dalje vzdolž šolskega igrišča proti pokopališču ...). Ključni problem je bil, 
da ni bil sprejet Podrobni prostorski načrt za Kapucinsko predmestje 2. Jurij 
Svoljšak je še opozoril, da občinski svetniki ne poznajo sklepa ene od prejšnjih 
sestav občinskega sveta, da se v alejo ne sme dodajati novih kipov, dokler 
Podrobni prostorski načrt za Kapucinsko predmestje 2 ne bo sprejet.

Jurij Svoljšak je spregovoril tudi o ideji, da bi v Škofji Loki z reprezentativnim 
delom likovne umetnosti obeležili Škofjeloški pasijon. Povedal je, da se je že pred 
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leti pogovarjal z Markom Primožičem, takratnim ravnateljem Osnovne šole Škofja 
Loka - Mesto, da bi se mozaik na temo pasijona lahko postavil na steni telovadnice 
te šole. Spomnil je tudi na idejo, da bi bil mozaik na to temo postavljen na zunanji 
steni kapucinske cerkve (mozaik je bil pripravljen izdelati p. Marko Ivan Rupnik, 
svetovno znani umetnik, jezuit), a kapucini te ideje, zaradi svoje zavezanosti skro-
mnosti, niso sprejeli.

Mag. Aleksander Igličar je ob tem spomnil, da je MD oktobra 2017 poslalo na 
Občino Škofja Loka pobudo, da bi bilo leto 2021 razglašeno za Leto Škofjeloškega 
pasijona (tudi na državni ravni) in bi se v Škofji Loki postavilo umetniško obelež-
je temu literarnemu spomeniku. Po informacijah župana Tineta Radinje je bila ta 
pobuda v primopredajnem zapisniku ob nedavni menjavi mestne oblasti.

V razpravo se je v nadaljevanju vključila mag. Mirjam Jan Blažić, dolgoletna 
občinska svetnica. Glede aleje je dejala, da je prostor, ki ga imamo trenutno zanjo, 
premajhen in bi morali nujno najti novo lokacijo (ena od možnosti je peš pot 
proti gradu). Glede obeležja pasijona pa je bila tudi sama presenečena, da se ni 
našlo možnosti, da bi ga nekam umestili. Opozorila je še, da je trenutno na steni 
kapucinske cerkve velik promocijski plakat za eno od dejavnosti kapucinov – 
torej ni nemogoče, da bi bili kapucini a priori proti komunikaciji z zidu samo-
stanske cerkve.

Alojzij Pavel Florjančič je nato predlagal, da bi idejo o obeležju Škofjeloškega 
pasijona na kapucinski cerkvi znova naslovili na vodstvo kapucinskega samosta-
na, ki se je v tem času zamenjalo.

Ob koncu razprave se je oglasil še Filip Mohorič in dejal, da ga moti, da 
vedno govorimo samo o znamenitih Ločanih, ne pa tudi o Ločankah. Mag. Mirjam 
Jan Blažič mu je odgovorila, da je s sklepom občinskega sveta za postavitev v alejo 
že potrjena tudi prva ženska – zdravnica dr. Marija Bračko. Jurij Svoljšak je dodal, 
da pozabljamo, kako močno so podobo Škofje Loke oblikovale močne ženske 
osebnosti tudi v obdobjih pred 20. stoletjem (denimo redovnice).

Po koncu razprave je bil načrto-
vani program društva za leto 2019 
soglasno sprejet.

K 7. točki: Razno
Po izčrpni in kakovostni razpravi 

ob načrtu dela društva za leto 2019 
pri tej točki ni bilo več pobud in raz-
prav. Predsednik društva mag. 
Aleksander Igličar je zato vse navzoče 
povabil na druženje v gostilno Kašča.

Zbor članov je bil končan ob 
21.00.

Zapisal: Štefan Kržišnik

Dr. Milena Alič in mag. Tone Košir, častni član MD 

Škofja Loka v pogovoru. (foto: Štefan Kržišnik)
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2.  Poročilo predsednika Muzejskega društva Škofja Loka 
o delovanju društva v letu 2018

Spoštovani člani in članice Muzejskega društva Škofja Loka!
Po pestrem letu 2017, v katerem smo se spominjali 80-letnice našega delova-

nja, je bilo leto 2018 bolj umirjeno. Veseli smo, da smo razstavo Za našo stvar, ki 
prikazuje ustanovitev Muzejskega društva Škofja Loka in njegovo delovanje v 
zadnjem obdobju, marca 2018 postavili na ogled v Galeriji Muzeja v Železnikih, 
oktobra pa v Muzeju Žiri, kjer smo se ob odprtju spomnili tudi pokojnega Alfonza 
Zajca, častnega člana Muzejskega društva Žiri in Škofja Loka.

Junija smo izdali že 64. številko Loških razgledov, ki jo je uredila urednica 
Marija Lebar s sodelavci uredniškega odbora, marca pa Pasijonske doneske 
2018/13, ki jih je prvič uredila urednica Helena Janežič, prav tako skupaj s sode-
lavci uredniškega odbora.

Ob 100-letnici konca 1. svetovne vojne smo pripravili Blaznikov večer, na 
katerem smo gostili zgodovinarja Marka Štepca, ki nam je poglobljeno predsta-
vil zadnje leto 1. svetovne vojne in upor slovenskih vojakov v Judenburgu, ki ga je 
vodil Anton Hafner z Godešiča.

Na pobudo odbornika Ambroža Demšarja smo ob Dnevih evropske kul-
turne dediščine, ki so potekali pod geslom Kjer preteklost sreča prihodnost, za 
osnovnošolce in dijake razpisali nagradni natečaj TOLE MORAM POVEDATˈ. 
Odzvalo se je več kot 100 učencev z vseh osnovnih šol s Škofjeloškega in obeh 
dolin, ki so zapisali ali posneli stvari, ki so jih imeli starejši »za povedatˈ«. S tem 
natečajem smo se vrnili k našim koreninam, skrbi za ohranjanje žive kulturne 
dediščine, ki žal prevečkrat neslišno odhaja od nas.

V začetku decembra je bilo v Aleji zaslužnih Ločanov odprtje doprsnega 
obeležja biologu in naravovarstveniku prof. dr. Franu Jesenku, ki ga je, med 
ostalimi, predlagalo tudi naše društvo.

Naše medosebne povezave so nov zagon dobile tudi ob septembrskem 
izletu v Kanalsko dolino in Rezijo v Italiji, kjer smo obiskali naše rojake, ki so 
nas prijazno sprejeli. Izlet je vsebinsko pripravil in ga vodil dr. Dejan Valentinčič.

Vsem odbornikom in članom uredniških odborov se iskreno zahvaljujem za 
njihovo pomembno delo. Zahvaljujem se tudi občinskim svetnikom, županu mag. 
Mihu Ješetu ter njegovim sodelavcem za finančno podporo pri izdajanju naših 
publikacij ter pripravi dogodkov. Upam in želim, da bo tudi novoizvoljeni župan 
Tine Radinja podpiral naše delovanje.

Hvala tudi vsem vam, drage članice in člani Muzejskega društva Škofja Loka, 
da nam, kot bralci Loških razgledov, Pasijonskih doneskov ter obiskovalci naših 
prireditev, sporočate, da cenite naša prizadevanja in skrb za ohranjanje bogate 
loške kulturne dediščine. 

 
mag. Aleksander Igličar, predsednik Muzejskega društva Škofja Loka
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3.  Poročilo blagajnika Muzejskega društva  
Škofja Loka za leto 2018

Prihodki in odhodki
Muzejsko društvo Škofa Loka je v letu 2018 ustvarilo 11.076 evrov celotnih 

prihodkov, kar znaša 22,2 % (dobro petino) prihodkov predhodnega leta. Nižje 
izkazani prihodki so posledica spremenjenega sofinanciranja izdaje Loških raz-
gledov in Pasijonskih doneskov Občine Škofja Loka, ki je želela, da se sofinanci-
ranje izvede neposredno izvajalcem in ne prek društva. Prihodki od prodaje 
publikacij so bili 5.478 evrov oziroma 10,5 % manj kot predhodno leto. Prihodki 
od članarin so znašali 1.280 evrov, kar je za 7,9 % manj kot predhodno leto.

Celotni odhodki so bili nižji tudi zaradi prej omenjenih sprememb. Skupaj 
so znašali 11.025 evrov ali 39,3 % odhodkov (slabi dve petini) predhodnega leta. 
Med odhodki je bilo 8.283 evrov stroškov storitev in 131 evrov stroškov materiala. 
Drugi odhodki so znašali 40 evrov. Vrednosti zalog publikacij smo zmanjšali v 
vrednosti 2.571 evrov. Celotni prihodki v letu 2018 so bili višji od celotnih odhod-
kov, ustvarjen presežek prihodkov je bil v višini 51 evrov.

Stanje denarnih sredstev
Denarni tok v letu 2018 je bil uravnotežen in pri poslovanju ni bilo likvidno-

stnih težav. Na dan 31. 12. 2018 je bilo na TRR 5.874 evrov denarnih sredstev, ali 
1.781 evrov več kot na dan 31. 12. 2017. Poleg tega je bilo pri banki vezanih 
15.000 evrov. Terjatve do kupcev so znašale 753 evrov oziroma 328 evrov več kot 
konec leta 2017. Skupna vrednost sredstev je bila na dan 31. 12. 2018 23.985 
evrov. Društvo je 31. 12. 2018 imelo 319 evrov kratkoročnih obveznosti, dolgo-
ročnih obveznosti nima. Med letom ni imelo nobenih težav na področju finanč-
nega poslovanja in je lahko normalno poslovalo. Finančno stanje na dan 31. 12. 
2018 omogoča normalno poslovanje društva v letu 2019.

mag. Ambrož Demšar, blagajnik MD Škofja Loka 

Računovodski izkazi Muzejskega društva Škofja Loka za leto 2018

Izkaz poslovnega izida

Postavka 2018 2017 Indeks 2018/2017

PRIHODKI v EUR v EUR  

Prihodki od dotacij občin 4.316 19.479 22,2

Prihodki od prodaje blaga in storitev 5.478 6.120 89,5

Članarine 1.280 1.390 92,1

Finančni prihodki 2 2 100,0

SKUPAJ PRIHODKI 11.076 26.991 41,0
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ODHODKI   
Stroški materiala 131 199 65,8

Stroški storitev 8.283 27.810 29,8

Odpisi 2.571 0

Drugi odhodki 40 23 173,9

SKUPAJ ODHODKI 11.024 25.978 39,3

Presežek/Primanjkljaj 51 -1.041  

Bilanca stanja

Postavka 31. 12. 2018 31. 12. 2017 Indeks 2018/2017

SREDSTVA v EUR v EUR  

Osnovna sredstva 412 412 100,0

Zaloge 1.946 4.518 43,1

Terjatve 753 425 177,2

Finančne naložbe 15.000 15.000 100,0

Denar 5.874 4.093 143,5

SKUPAJ SREDSTVA 23.985 24.448 98,1

    

Društveni sklad 23.666 23.615 100,28

Kratkoročne obveznosti 319 833 38,3

SKUPAJ OBVEZNOSTI DO VIROV SREDSTEV 23.985 24.448 98,1

 4.  Poročilo Nadzornega odbora  
Muzejskega društva Škofja Loka za leto 2018

Nadzorni odbor je po pregledu dokumentacije ugotovil, da je bilo poslova-
nje društva v letu 2018 pregledno, potekalo je v skladu s predpisi in zakoni ter 
po standardih stroke. Pri poslovanju ni bilo likvidnostnih težav. Društvo je z 
zaupanimi sredstvi ravnalo gospodarno. 

Na osnovi teh ugotovitev nadzorni odbor predlaga Zboru članov Muzejskega 
društva Škofja Loka, da sprejme in potrdi finančno poročilo za leto 2018. 

Člani nadzornega odbora so bili redno vabljeni na seje izvršnega odbora 
društva in so tekoče spremljali njegovo delo ter poslovanje.

Anton Bogataj, predsednik Nadzornega odbora MD Škofja Loka


